
Protokół Nr XLIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 25 lutego 2022 r. 

 

XLIII Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli  radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, według list załączonych 

do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, 

pracowników Urzędu oraz jednostek podległych. Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na sesji, 

zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 

10.00. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych było 10. 

Do punktu 2 porządku obrad  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag.  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 2022 rok. 

5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie  

 funduszu sołeckiego w 2023 roku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych 

 przystanków komunikacyjnych w ciągu dróg powiatowych na terenie gminy Tykocin. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i 

 odprowadzania ścieków. 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

 członkom ochotniczej straży pożarnej. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje.   

11. Zakończenie sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 10 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie. 



O godz. 10.10 do obrad dołączył Radny Antoni Janusz Sowiński- stan radnych 15, obecnych na 

sali 11. 

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego, a 

następnie zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie bieżących zmian w budżecie.  

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że zmiany omawiane były na komisjach. 

Zważając jednak na fakt, że od tamtego czasu nastąpiły kolejne, przeszła do ich omówienia. 

1. Jeśli chodzi o inwestycję „Przebudowa drogi gminnej w Rzędzianach” Pani Skarbnik wyjaśniła, 

że planowane jest złożenie wniosku na dofinansowanie z Polskiego Ładu, a na dokumentację 

Urząd planuje wydać 30.000 zł. 

2. Drugim zadaniem, o którym powiedziała Pani Skarbnik było zadanie inwestycyjne  z Interregu 

związane z budową ścieżki dydaktycznej. Wyjaśniła, że w ramach tego zadania powstanie 

Historyczna Gra Miejska oraz strona internetowa.  Dodała, ze pierwotnie  inwestycja ta była 

zaplanowana jako zadania bieżące, a powinno być inwestycyjne. 

3. Pani Skarbnik poinformowała, również, że jest możliwość złożenia wniosku o dofinasowanie 

inwestycji „ Odnawialne źródła energii elektrycznej mieszkańcom sołectwa Łopuchowo”. 

Wyjaśniła, że wkład własny to 25.000 zł, a całość inwestycji to 50.000 zł. Dodała, że chodzi o 

panele fotowoltaiczne przy remizie w miejscowości Łopuchowo.  

Ponad to Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę 1.122.501 

zł, w tym: 

- o dofinansowanie z projektu Interreg  -  zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego  – 

963.262 zł.  

Dodała, że zmniejsza się plan dochodów: 

- o 252.980 zł, są to środki z Programu Sportowa Polska na realizację inwestycji pn. Przebudowa i 

rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Radulach o salę gimnastyczną. Pierwotnie zakładano  

dofinansowania w wysokości 70% .Ministerstwo przyznało środki w wysokości 50% kosztów realizacji 

zadania i kwotę 252.980 zł należy pokryć z własnych środków,  

- o 43.895 zł – subwencja oświatowa. Kwota subwencji oświatowej przyznana na 2022 rok została 

zmniejszona i wynosi 5.358.937 zł, a wydatki na oświatę w tym roku wyniosą 11.000.000 zł. 50% należy 

dołożyć z innej subwencji lub z dochodów własnych. 

Dodała, że zwiększa się plan wydatków budżetowych na: 

- dotację celową dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Tykocinie w wysokości 770.000 zł na zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego. Planowany koszt całej inwestycji to ok. 1.150.000 zł. 

Zmniejsza się wydatki w związku z rezygnacją z realizacji inwestycji: 

- Przebudowa z rozbudową i nadbudową budynku przy ul. Browarnej w Tykocinie,  

- Przebudowa infrastruktury sportowej w Tykocinie.  

 Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: dotyczące zadania: przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Rzędziany, czy będzie to droga asfaltowana i w którym miejscu? 



 Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik mówiąc, że asfaltowana, przy cmentarzu zwierząt, tzw. 

młynowa. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLIII/327/2022 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 25 lutego  2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2022, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów: 7 osób- za, 4 osoby- 

wstrzymały się.  

Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco: 

 „Zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 21 lutego 2014 roku o funduszu sołeckim rada gminy do 

dnia 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki, podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża 

zgody na wyodrębnienie funduszu. Niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego ma 

zastosowanie wyłącznie do roku budżetowego następującego po roku, w którym została podjęta uchwała 

o niewyrażeniu zgody. 

 W Gminie Tykocin, w której funkcjonują 34 sołectwa, wyrażenie zgody na utworzenie funduszu 

sołeckiego wiąże się z rozproszeniem środków. 

 W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tykocin na lata 2022-2024 ujęto jedenaście 

przedsięwzięć, w tym sześć z dofinasowaniem ze środków unijnych, jedno z dofinasowaniem z 

„Polskiego Ładu” i jedno z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Realizacja tych inwestycji wiązać się 

będzie z koniecznością zabezpieczenia w budżecie gminy znacznych środków finansowych 

niezbędnych do ich realizacji.   

Z uwagi na powyższe podjęcie przedkładanego projektu uchwały wydaje się zasadne.” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLIII/328/2022 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 25 lutego 2022 r., w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2023 roku głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały o następującej treści: 

 „W myśl art. 20 f ustawy o drogach publicznych  Rada Miejska w Tykocinie celem zaspokojenia 

potrzeb mieszkańców, wskazuje w formie uchwały wstępne miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych, usytuowanych w ciągu dróg powiatowych. Zarządca drogi jest obowiązany 

uwzględnić wskazane lokalizacje. O ostatecznej lokalizacji nowych przystanków decyduje zarządca 

drogi ,  uwzględniając charakter drogi oraz warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

W obrębie lokalizacji proponowanych przystanków mieszkają rodziny, które korzystają z komunikacji 

autobusowej, dojeżdżając do szkoły, pracy oraz innych miejsc użyteczności publicznej. Zatem, względy 

bezpieczeństwa przemawiają za tym, aby droga z domu do przystanku była możliwie najkrótsza, 

zarazem bezpieczna.” 



  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLIII/329/2022 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 25 lutego 2022 r. w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych w ciągu dróg powiatowych na terenie gminy Tykocin., głosowało 

11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały o następującej treści: 

„W związku z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Miejska, na podstawie projektów regulaminów dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, 

przygotowuje projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-

kanalizacyjne. 

Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie przekazał do organu 

uchwałodawczego gminy projekt nowego regulaminu o którym mowa w art. 19 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 

Na podstawie otrzymanego projektu regulaminu, przedłożonego przez Gminny Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie, przygotowany został projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Właściwy miejscowo Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie pozytywnie zaopiniował projekt przedmiotowego 

regulaminu postanowieniem znak: BI.RTZ.71.158.2021 z dnia 28 stycznia 2022 r.” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLIII/330/2022 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 25 lutego  2022 r. w sprawie  przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia o następującej treści: 

„Stosownie do art. 15 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, 

strażak ratownik OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu otrzymuje ekwiwalent pieniężny - niezależnie od otrzymywanego wynagrodzenia. Wysokość 

ekwiwalentu pieniężnego ustala, nie rzadziej niż raz na 2 lata, właściwa rada gminy w drodze uchwały. 

Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 

miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w Dzienniku 

Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 

17 grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych przed dniem 

ustalenia ekwiwalentu pieniężnego, naliczanego za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z 

jednostki ochotniczej straży pożarnej. 



Ekwiwalent pieniężny jest wypłacany z budżetu właściwej gminy. 

Poprzednia uchwała nr X/63/2019 Rady Miejskiej w  Tykocinie jest z dnia 27 lutego 2019 r.” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLIII/331/2022 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 25  lutego 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego członkom ochotniczej straży pożarnej  , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Do punktu 9 porządku obrad 

 Z pytaniem do Radnego Stanisława Rogalewskiego zwrócił się  Radny Antoni Janusz Sowiński: 

czy robi się coś w sprawie rodziny państwa Żukowskich, którzy ucierpieli podczas wichury? 

 Odpowiedzi udzielił Radny Stanisław Rogalewski, który powiedział, że z informacji, które 

posiada wie, że rodzina otrzymała pomoc z tutejszego Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 6.000 

zł.. Ponad to czekają na ekspertyzę, ponieważ nie wiadomo czy budynek będzie cały do wyburzenia czy  

możliwe będzie jego odbudowanie. 

Do punktu 10 porządku obrad 

 O zabranie głosu poproszona została Pani Beata Maliszewska Zastępca Kierownika Portu 

Kultury w Tykocinie, która przybyła na Sesję  Rady Miejskiej celem omówienia zadań wykonanych 

przez Port Kultury w miesiącach: styczeń i luty 2022 r., po czym przeszła do ich wymienienia: 

1. Zorganizowaliśmy koncert kolęd i pastorałek w wykonaniu zespołu Hetmanki w kościele 

parafialnym, 

2. Spotkanie autorskie z Wojciechem Koronkiewiczem, rozpoczęliśmy działalność Tykocińskiego 

Dyskusyjnego Klubu Książki, 

3. Zorganizowaliśmy wyjazd do Opery i Filharmonii Podlaskiej na spektakl "Wesoła wdówka",  

4. Prowadziliśmy nabór na kurs komputerowy i kurs języka angielskiego, 

5. Tworzyliśmy dokumentację fotograficzną podczas koncertu Ryszarda Matusiewicza, który przyjechał 

wraz z zespołem z Wołomina, Warszawy i Kobyłki, 

6. Ogłosiliśmy konkurs z okazji dnia babci i dziadka, 

7. Zorganizowaliśmy koncert kolęd w wykonaniu Tykocińskiej Orkiestry Dętej w kościele parafialnym, 

8. Emisją dokumentu „Cząstka Podlasia” Port Kultury Tykocin wraz z Muzeum w Tykocinie rozpoczął 

cykl spotkań pod tytułem Tykocińskiego Klubu Filmowego. Podczas wydarzenia odbyło się także 

spotkanie z twórcami filmu, 

9. Zorganizowaliśmy grupie 65-ciu dzieci z terenu Gminy półkolonie zimowe zapewniając posiłek oraz 

- różnego rodzaju gry i zabawy integracyjne, sportowe oraz plastyczne, 

- dwa wyjścia do kina 

- zajęcia w Muzeum w Tykocinie, 

- wyjazd do Ziołowego Zakątka, 



- kulig i ognisko z kiełbaskami, 

- Logic Games i gry planszowe, 

- Nie zabrakło też pogadanki o bezpieczeństwie na drogach. 

Korzystając z okazji Pani Beata Maliszewska podziękowała Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu i 

Bibliotece Publicznej w Tykocinie za wspólną organizację półkolonii. 

10. Ponadto przeprowadziliśmy 20 warsztatów plastycznych o tematyce noworocznej dla dzieci w 

różnych miejscowości naszej Gminy, 

11. Zorganizowaliśmy 9 bali karnawałowych dla dzieci (2 x Tykocin, Stelmachowo, Siekierki, Sierki, 

Nieciece, Łaziuki, Sawino, Rzędziany), 

12. Wraz z Regionalnym Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Białymstoku organizowaliśmy 

zbiórkę krwi w Tykocinie, 

13. Reaktywowaliśmy zajęcia wokalne dla dzieci i młodzieży, którzy chcą rozwijać swój talent 

muzyczny, 

14. Przeprowadziliśmy konkurs fotograficzny z okazji Walentynek, 

15. Zrealizowaliśmy wydarzenie jakim był pokaz strojów staropolskich przy współpracy z Komputową 

Chorągwią Stefana Czarnieckiego zrealizowany w ramach projekt „Perła Baroku pełna atrakcji”,  

16. Ogłosiliśmy konkurs fotograficzny pn.: „Budząca się przyroda”, 

17. Rozpoczęliśmy promowanie wydarzenia Maratonów Kresowych, 

18. Zrealizowaliśmy zbiórkę charytatywną środków finansowych dla Rodziny Pana Łukasza, która 

znalazła się w trudnej sytuacji materialnej, 

19. Port wsparł uruchomienie zbiórki na rzecz mieszkańców Tykocina poszkodowanych wichurą. 

20. Pojawialiśmy się na zajęciach wokalnych, mażoretek, treningach KS Hetman Tykocin, próbach 

orkiestry, spotkaniach Tykocińskiego Teatru Amatorskiego oraz Hetmanek. 

21. Ponadto przygotowaliśmy 5 wniosków dotacyjnych i jesteśmy w trakcie oczekiwania na wyniki (ok. 

200 000 zł z wkładem własnym w wysokości ok. 35 000). Do końca marca złożymy samodzielnie i we 

współpracy z organizacjami pozarządowymi jeszcze cztery wnioski. 

22. Port Kultury Tykocin współpracuje ze Stowarzyszeniem NAREW w celu realizacji kolejnych 

wspólnych działań na rzecz rozwoju LGD. 

23. Dyrektor Portu uczestniczy w pracach Zarządu Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej, 

przygotowując m.in. zakres promocji województwa i targi turystyczne w II kwartale br. 

24. Został zakończony projekt PROW "Perła baroku pełna atrakcji" i na chwilę obecną trwa jego 

rozliczenie. 

Plan pracy Portu Kultury na najbliższy okres: 

• Organizacja Dnia Kobiet wraz z projekcją „Czarnej Damy” w Wielkiej Synagodze w ramach 

Tykocińskiego Klubu Filmowego w dniu 8 marca; 



• Będziemy także przygotowywać kwartalnik „Czas Tykocina”, materiałów promocyjnych 

Gminy Tykocin na sezon 2022 oraz wiele innych działań, które będę Państwu systematycznie 

sprawozdawać. 

 Kończąc swoją wypowiedź Pani Beata Maliszewska wyraziła nadzieję, że działalność i 

nieustanne rozszerzanie oferty Portu Kultury jest przez wszystkich zauważane i doceniane zwłaszcza 

biorąc pod uwagę zasoby kadrowe i środki finansowe jakimi dysponuje Port Kultury.  

 Kolejnym punktem wolnych wniosków był temat wniosków, które zostaną złożone do 

Polskiego Ładu i w tym temacie głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński. 

 Pan Burmistrz powiedział, że termin złożenia wniosków został wydłużony do końca  miesiąca, 

czyli do 28 lutego. Wyjaśnił, że jeśli chodzi o pierwsze działanie w Polskim Ładzie to tak jak 

zadecydowali Radni zostaną złożone wnioski na  4 drogi i salę gimnastyczną w Radulach. 

Jeśli zaś chodzi o wnioski w ramach programu dla miejscowości popegeerowskich Pan Burmistrz 

przypomniał, że Radni zadecydowali o zakupie samochodu dla  OSP i modernizacji remiz oraz na  

budynek przy ul. Złota 12.  

Odnosząc się do tych ustaleń Pan Burmistrz wyjaśnił, że realizacja pierwszego wniosku jest niemożliwa 

do realizacji, ponieważ na wymianę dachu i wykonanie wszelkich innych prac przy budynku OSP w 

Tykocinie wymagane jest pozwolenia na budowę jak również pozwolenia Pani Konserwator. Pan 

Burmistrz wyraził obawę, że mogłoby nie udać się w przeciągu pół roku wykonać potrzebnej 

dokumentacji i wyłonić wykonawcy. Wyjaśnił, że te utrudnienia sprawiły, że trzeba było zmienić 

dotychczasowe decyzje i wdrożyć plan B.  W związku z tym Pan Burmistrz zaproponował aby pierwszy 

wniosek na kwotę 2.000.000 złotych również złożyć na drogi.  

Jeśli zaś chodzi o drugi wniosek na kwotę 5.000.000 zł., to Pan Burmistrz zaproponował, aby odłożyć 

projekt ul. Złota 12, a skupić się na inwestycji, która miałaby służyć całej gminie. W związku z tym Pan 

Burmistrz zaproponował  inwestycję polegającą na modernizacji PSZOKu wraz z budową hali do 

segregacji odpadów. Aby bliżej zobrazować ten pomysł Pan Burmistrz przedstawił wstępny projekt  

inwestycji w formie prezentacji multimedialnej. Dodał, ze koszt całej inwestycji to kwota ponad 

4.000.000 zł, a  przy pozytywnym jego rozpatrzeniu dofinansowanie wyniesie 98%. Pan Burmistrz 

dodał, że w ramach tej inwestycji możliwy byłoby  również zakup samochodu z windą do odbioru 

odpadów segregowanych. Kończąc swoją wypowiedź w tym temacie Pan Burmistrz dodał, że jest to 

jedynie propozycja ale decyzja należy do Radnych.  

 Trzeci wolny wniosek dotyczył obecnej sytuacji na świecie i w tej sprawie również głos zabrał 

Pan Burmistrz, który poinformował, że przed rozpoczęciem sesji brał udział w konferencji  online z 

Panem Wojewodą, Marszałkiem Województwa oraz z innymi wójtami, burmistrzami dotyczącej 

sytuacji na Ukrainie. Przekazał prośbę Pana Wojewody o możliwe wsparcie wszystkich samorządów w 

tym trudnym czasie. Dodał, że Pan Wojewoda zwrócił się również z prośbą o przygotowanie listy miejsc 

i obiektów, które mogą posłużyć do ewentualnej pomocy uchodźcom z Ukrainy. Wstępnie padła 

propozycja  zagospodarowania obiektów, które są w posiadaniu straży pożarnych (świetlice, remizy).  

 Kończąc swoją wypowiedź Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wrócił do tematu rodziny 

Państwa Żukowskich z Sawina oraz innych rodzin, które ucierpiały podczas ostatnich wichur, które 

przeszły nad naszą gminą. Zapewnił o wsparciu dla tych rodzin  i dodał, że zarówno Urząd jak i cała 

gmina  zrobimy wszystko co można aby pomóc naszym mieszkańcom. 

 



Do punktu 11 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła obrady o godz. 11.07, dziękując wszystkim 

za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

         

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

             w Tykocinie 

                     Renata Kamińska 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 


